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Protokół Nr 7/19 

z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu, 

 Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytego w dniu 26 sierpnia 2019 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Skotnicki o godzinie 9:00 

otworzył posiedzenie komisji. W posiedzeniu uczestniczyło 8 członków komisji, co 

wobec składu komisji wynoszącego 8 członków komisji stanowi  kworum pozwalające 

na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Radny Tomasz Gordon upuścił posiedzenie komisji o godzinie 11:00.  

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi  Załącznik Nr 1 niniejszego 

Protokołu. 

Przewodniczący Komisji Pan Tomasz Skotnicki nie wprowadził zmian do ustalonego 

porządku obrad.  

Porządek posiedzenia:  

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum.  

2. Przedstawienie przez Prezesa ZGKiM w Koronowie Sp. z o.o. bilansu 

przychodów i kosztów w poszczególnych działalnościach spółki w 2018 roku.  



3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie.  

4. Sprawy bieżące komisji.  

5. Zamknięcie posiedzenia komisji.  

 

Ad. 2 Przedstawienie przez Prezesa ZGKiM w Koronowie Sp. z o.o. bilansu 

przychodów i kosztów w poszczególnych działalnościach spółki w 2018 roku. 

 

Informację przedstawiła Pani Agnieszka Flieger – pracownik ZGKiM w Koronowie Sp. 

z o.o., treść informacji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu 

 

Ad. 3 Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek przedstawiła projekty uchwał: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji 7 głosami „za” przy 1 nieobecnym pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Koronowo na rok 2019. 

 

Członkowie Komisji 7 głosami „za” przy 1 nieobecnym pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Barbara Koniarska Kierownik Wydziału 

Finansowo-Budżetowego  



3. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia 

poboru w drodze inkasa podatków od osób fizycznych wpłacanych w formie 

łącznego zobowiązania pieniężnego oraz podatków: rolnego, od 

nieruchomości i leśnego nie stanowiących łącznego zobowiązania 

pieniężnego oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso. 

Uzasadnienie: w związku z rezygnacją inkasentów sołectwa Byszewo, sołectwa 

Łąsko Małe, sołectwa Okole oraz zmianą sołtysa - inkasenta w sołectwie Więzowno. 

Rezygnacja wynika z braku zainteresowania ze strony mieszkańców dokonywaniem 

wpłat z tytułu podatków lokalnych u inkasentów. 

 

Członkowie Komisji 7 głosami „za” przy 1 nieobecnym pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Ewa Chytła Dyrektor Miejsko-Gminnego Zespołu 

Edukacji 

 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych 

przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

Projekt uchwały przedstawił w zastępstwie pracownik Biura Informatyki i Systemów 

IT Krzysztof Wiaterski 

 



5. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej 

w Koronowie. 

 

Uzasadnienie: Na podstawie Postanowienia Nr 44/2019 Komisarza Wyborczego 

w Bydgoszczy I z dnia 28 maja 2019 r. w sprawie obsadzenia mandatu radnego i  

wniosku radnej zmiana składu osobowego komisji jest zasadna. 

Nieobecnych dwóch członków komisji. 

Członkowie Komisji 5 głosami „za” przy 1 wstrzymującym radni pozytywnie 

zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

Projekt uchwały przedstawił w zastępstwie pracownik Biura Informatyki i Systemów 

IT Krzysztof Wiaterski 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

składu osobowego Komisji Przestrzegania Prawa, Gospodarki Komunalnej i 

Przestrzennej Rady Miejskiej w Koronowie. 

Uzasadnienie: Na podstawie Postanowienia Nr 44/2019 Komisarza Wyborczego 

w Bydgoszczy I z dnia 28 maja 2019 r. w sprawie obsadzenia mandatu radnego i  

wniosku radnej zmiana składu osobowego komisji jest zasadna. 

Członkowie Komisji 5 głosami „za”  przy 1 wstrzymującym radni pozytywnie 

zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Angelika Walat Kierownik Wydziału Gospodarki 

Gruntami i Gospodarki Komunalnej 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

wysokości dziennych stawek opłaty targowej oraz sposobu jej poboru. 



Uzasadnienie: Podjęcie niniejszej uchwały wynika z konieczności aktualizacji danych 

inkasentów do poboru opłaty targowej na terenie Gminy Koronowo, celem 

zapewnienia zgodności prawa miejscowego ze stanem faktycznym. 

Członkowie Komisji 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt 

uchwały. 

Projekt przedstawił pracownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki 

Komunalnej Pani Mariola Wosicka-Sztylka 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości na terenie 

Gminy Koronowo. 

Uzasadnienie: Nabycie przez Gminę Koronowo nieruchomości gruntowej oznaczonej 

w ewidencji gruntów jako działka nr 104/18 położona w miejscowości Okole ma na 

celu uregulowanie prawa własności nieruchomości. Zgodnie z miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego oznaczona symbolem K, Uchwała nr XIV/137/07 

z dnia 28 listopada 2007 r., przedmiotowa działka przeznaczona jest pod  

przepompownie  ścieków z zielenią izolacyjną. 

W celu dokonania powyższego wykupu wymagana jest zgoda Rady Miejskiej 

wyrażona                         w niniejszej uchwale. 

Nieobecny 1 członek komisji. 

Członkowie Komisji 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt 

uchwały. 

Sprawę projektu uchwały przybliżył członkom komisji zastępca burmistrza Pan 

Sławomir Marszelski 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Koronowa. 

Uzasadnienie: 10 lipca 2019r. do Rady Miejskiej w Koronowie wpłynęło pismo, które 

zakwalifikowano jako skargę na Burmistrza Koronowa w kwestii braku jego 

zaangażowania w sprawie dotyczącej zapewnienia bezpośredniego dostępu do 



nieruchomości oznaczonych ewidencyjnie jako działki nr 65/8 i 65/18 poprzez 

wykonanie drogi minimum z nawierzchni gruntowej, a także brakiem należytego 

odpowiadania na korespondencję w poruszonej kwestii. 

 Sprawa została wstępnie rozpatrzona na posiedzeniu Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Koronowie odbytym 19 sierpnia 2019 r. Na 

posiedzeniu tym oceniono zasadność skargi, jak też zapewniono możliwość 

wypowiedzenia się skarżącym. 

 W istocie przedmiotem skargi, jest fakt, że nie jest realizowana inwestycja w 

postaci budowy drogi, która nie znajduje się w wykazie zadań na rok bieżący. 

Wyjaśnienia w tej kwestii złożyli zarówno skarżący jak też obecni na posiedzeniu 

komisji przedstawiciele Urzędu Miejskiego. 

 Oceniono również korespondencję pomiędzy skarżącymi a Urzędem Miejskim. 

Komisja uznała ją za merytoryczną. Uwzględniono, że jej treść nie w pełni 

zadawalała skarżących jednak podstawową przyczyną tego stanu sprawy był fakt, że 

nie zawierała ona jasnych deklaracji co do sposobu i terminu realizacji inwestycji w 

postaci budowy drogi, o którą wnioskowali skarżący. Skoro jednak inwestycja ta nie 

była ujęta w budżecie jak też wykazie realizowanych zadań inwestycyjnych w 2019 r. 

zrozumiałym jest, że okoliczność ta determinowała treść stanowiska urzędu i nie 

może być traktowana jako zaniedbanie czy uchybienie w działalności Burmistrza 

Koronowa. Jest on bowiem odpowiedzialny za realizację zadań inwestycyjnych 

zgodnie z regułami dotyczącymi jednostek sektora finansów publicznych. 

 Nie odnotowano również przekroczenia terminów odpowiedzi na 

korespondencję czy też udzielania informacji nieprawidłowych. 

 Merytorycznie oceniając treść skargi stwierdzono, że skoro nie dotyczy ona 

realizacji uchwalonego budżetu gminy Koronowo na rok 2019 stanowisko skarżących 

de facto stanowi wniosek o ujęcie ich sprawy w planie inwestycji Gminy Koronowo. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Koronowie, kierując się tym 

argumentem przekazała skargę jako wniosek do rozpatrzenia przez Komisję 

Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w 

Koronowie, do rozpatrzenia przy opracowywaniu budżetu gminy na rok 2020. 



Kierując się powyższymi argumentami  skarga, została uznana za nieuzasadnioną. 

Członkowie Komisji 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt 

uchwały. 

Ad. 4 Sprawy bieżące komisji. 

Na posiedzeniu komisji pojawili się przedstawiciele OKSM Nr 3 (Osiedlowy Komitet 

Samorządu Mieszkańców Nr 3 w Koronowie) w osobie Przewodniczącego Rady 

Osiedla Pana Tomasza Piaseckiego oraz członka rady Pani Ilony Klunder. 

Członkowie OKSM nr 3 wystąpili z wnioskiem w sprawie: zapewnienia 

bezpieczeństwa użytkowników drogi i pada przydrożnego przy. Ul. Szosa 

Kotomierska w Koronowie. 

Zwrócili uwagę komisji na brak przejścia dla pieszych na ul. Jana Pawła II przy nowo 

wybudowanej „Bierdonce” oraz bardzo zły stan przejścia dla pieszych w drodze 

krajowej nr 56, ul Kotomierska na wysokości firmy „KOLANKO”, przejście pomimo 

dużej stromizny nie posiada podjazdu dla rowerów i wózków dziecięcych co stanowi 

poważne zagrożenie dla zdrowia i życia.  

Zastępca Burmistrz Sławomir Marszelski poinformował członków komisji oraz 

przedyskutował sprawę poinformowania rolników z terenu Gminy Koronowie o ASF 

(wirus Afrykański pomór świń) 

Radny Patryk Bociek zwrócił uwagę członków komisji na zły stan stoisk na 

targowisku przy ul. Wincentego Witosa. Wywiązał się dyskusja dotycząca możliwości 

jakie posiada Gmina do lepszego zagospodarowania tego miejsca. 

Ad. 5 Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki o godz. 12:00 zamknął posiedzenie 

Komisji.  

Protokół sporządził          Przewodniczący Komisji  

Krzysztof Wiaterski                                                   /-/Tomasz Skotnicki 


